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Fortsätta med försäljning eller inte

Vi vill så långt det är möjligt avsluta verksamheten på ett bra sätt och så långt det bara går 
undvika en konkurs. Vi bedömer att en konkurs ligger 1-3 år bort om vi inte får några 
oväntade ekonomiska tillskott, det bygger även på att vi i princip stänger av värmen för att 
minimera utgifterna. På dagens möte gjordes bedömningen att vi ska fortsätta med 
försäljning/avveckling, främst baserat på följande:

• Det finns ev. möjligheter att få ta del av tillfälliga bidrag som "konstgjord andning" 
pga. Corona pandemin, men vi behöver en långsiktig lösning.

• Janne på FHP ser hoppfullt på möjligheten till att kommunen drar igång med bidrag 
till oss igen även om det inte alls stämmer med den information vi fått från 
kommunen. Men högst osäkert när det skulle kunna ske och och hur stora bidrag 
det i så fall skulle röra sig om.

• Baserat på våra tidigare erfarenheter kring kommunala bidrag (främst lång 
beslutsprocess och oklara besked om bidragsbelopp) så blir detta ett risktagande 
som vi vill undvika då det är viktigt att vi avslutar på ett bra sätt och det kan vi bara 
säkerställa om vi faktiskt har tryggheten och pengar kvar i kassan, vi kan med 
andra ord inte vänta för länge.

• Vi har kämpat med kommunen ang. bidragen under ganska lång tid utan någon 
framgång.

• Vi har en relativt låg nyttjande grad som dalar. (Till viss del lite extra pga Corona)

• Det har varit svårt att hitta folk som är villiga att driva föreningen vidare även när vi 
fått bidrag och har god ekonomi. Om ekonomin rasar pga att bidragen försvinner 
kommer det nog att bli näst intill omöjligt att hitta några frivilliga till styrelsen.

Avveckling och försäljning

• Vi behöver kolla upp mer angående vad som gäller beträffande försäljning av 

fastighet och avveckling av föreningen. Skatteverket, Bolagsverket och Anders 
Lindauer (sakkunnig på Folkets hus och parker) behöver kontaktas.

Adress: E-post: fh-styrelse@ringstorp.net
Byggnadsföreningen Folkets Hus upa i Örtomta Hemsida: www.ringstorp.net
Ringstorp Folkets hus Org-nr: 720000-0751
585 94 Linköping Sida: 1 (2) Plusgiro: 46 65 34-5

mailto:fh-styrelse@ringstorp.net
http://www.ringstorp.net/


MÖTES PROTOKOLL
Byggnadsföreningen Folkets Hus upa i Örtomta

• Stadgarna säger att föreningens syfte är att driva folkets hus så föreningens syfte 

försvinner om man säljer fastigheten.

• Eftersom beslutet om försäljning av fastigheten har så stor inverkan på 

verksamheten bör det tas på ett årsmöte i samband med 
föreningsavvecklingsbeslutet även om det inte är ett direkt krav i stadgarna.

Actionpunkter

• Markus kontaktar mäklare för att informera om läget angående extra årsmöte, 
tidplan odyl. En försäljning kan inte bli aktuell förrän efter ett extra årsmöte.

• Anders Berglund kontaktar Skatteverket och Bolagsverket angående processerna 
för försäljning/föreningsavveckling.

• Anders Boström kontaktar Anders Lindauer på FHP och diskuterar vår föreslagna 
väg framåt med avveckling, försäljning, stadgar årsmöten odyl.

• Martin kollar med sin far hur det gick till med nedläggningen i Kisa. Även om det 
inte ändrar något i sak så vore det intressant att få höra vad som gick fel så att vi 
inte gör samma misstag själva.

Nästa styrelsemöte

Onsdagen den 2/12 kl 19:45.

Vid protokollet

Anders Boström
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